
Frank og Karen Generalforsamling 25. marts 2025 
 

1. Valg af dirigent 
Kenneth Burslund (formand, KBV 54) blev valgt som dirigent og bød forsamlingen velkommen 
og erklærede den for rettidigt indkaldt. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Formanden gennemgik bestyrelsens beretning (se bilag) 
Spørgsmål til snerydning 
 

3. Forelæggelse af revideret regnskab 
Kasseren (Morten, KBV120) fremlagde regnskabet som blev enstemmigt godkendt 
 

4. Forslag fra medlemmerne 

- Jeppe Kristensen FJV 70. Regulering af råger 

- Lene KBV 76 + Ina KBV 88. Regulering af råger 

- Lilian FJV 65. Regulering af råger 

Vi kan ikke umiddelbart gøre noget ved rågerne. Skovareal som er opdelt, så en del er ejer 
privat og en del er ejet kommunalt. Det er kommunen der regulerer råger, og det gør de årligt på 
den kommunale del. For den private del kan vi henstille til at ejeren får det reguleret. Søge om 
regulering af råger ud mod øster bording vej (bag parkeringspladsen ved KBV).  

Stor gene for alle, diskuteret hvor meget vi kan/må gøre. Bestyrelsen er i dialog med 
kommunen.  

- Lis Knudsen FJV 49. Fældning af træ samt opretning af sti mellem FJV 47 og 49. Etablering af 
p-pladser i den sidste gård på FJV ønskes udført med belægningssten. Skilt med 
aldersbegrænsning på legeplads ved brug af rutchebane + fastgørelse af løse dæk + opfyldning 
af faldsand. 

GF vedtager at træet ved nr. 49 fælles.  
Lis forslag omkring belægningssten blev nedstemt med 9 stemmer imod og 2 for. 
Legepladsen er godkendt og vi henviser til at forældrene selv tager stilling til om deres børn kan 
bruge den.  
Dæk/sand: Bestyrelsen tager kontakt til leverandøren og får nedgravet løse dæk og bestilt 
ekstra faldsand. Samtidig spørges til om der kan indsættes et ekstra trin på stigen – vedtaget 
(omfanget vurderes til 10.000 kr.) 

5. Budget 2025 
Kasseren fremlagde budget og formanden forklarede begrundelsen bag kontingentstigning, 
som er for at sikre vi har den nødvendige kapital til at kunne dække udgiften på asfaltarbejde. 
Derudover er der mange år siden vi sidst har haft en kontingentstigning.  
Det diskuteres om det skulle hæves til 2.500, dette blev nedstemt, men bestyrelsen vil løbende 
foretage vurdering af hvad der er nødvendigt og det er sandsynligt at kontingentet bliver hævet 
igen næste år eller året efter for at imødekomme fremtidige udgifter. 
 
Budgettet blev vedtaget. 



6. Forslag fra bestyrelsen 
 
- Kontingent forøges til 2000 kr. 
 
Enstemmigt vedtaget 
 
- Halvdelen af vores indestående (650.000) bliver investeret i en lav-risiko pulje i Jyske Bank – 
Stabil investeringspulje. 
 
Vedtaget: 19 ud af 21 stemte for.  
Bestyrelsen tager kontakt til Jyske Bank for at oprette investeringskonto. 
 
Spørgsmål fra forsamlingen: Kan vi sætte resten af på en ”fast rente” konto hvor beløbet er låst 
fast i en kortere periode? 
 
Bestyrelsen vil undersøge om dette er en mulighed. 
 
- P-pladser i den sidste gård på FJV 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

- Kenneth (ønsker ikke genvalg) 

- Annika (ikke på valg) 

- Towela (ikke på valg) 

- Morten (ønsker genvalg): genvalgt 

- Vakant bestyrelsesplads:  

 

Claus Magnussen (FJV 51) og Lis Knudsen (FJV 49) blev valgt til bestyrelsen. 

Per Byskov (KBV 96) blev valgt som suppleant. 

Da ingen yderligere meldte sig, har vi fortsat en plads som suppleant vakant. 

8. Valg af revisor 
Poul Borghus genvalgt 
 

9. Evt. 
Der blev udtrykt ønske om en havedag.  
Bestyrelsen vil tage initiativ til at få denne planlagt. 
Petangbane, Else fik lov til at sprede blomsterfrø. 
Der kommer marksten på nye parkeringspladser ved FJV. 
Hvis man ser noget på offentlig vej som skal udbedres, kan man give kommunen et praj på 
https://silkeborg.dk/kommunen/kontakt-og-aabningstider/giv-et-praj 
Kloak renset for 3 år siden, den skal renses igen om 1-2 år. 
Vi opfordrer til der bliver kørt roligt på vores veje. 
 
Husk at nyhedsbrevet kan tilmeldes via hjemmesiden www.frankogkaren.dk 
 

https://silkeborg.dk/kommunen/kontakt-og-aabningstider/giv-et-praj
http://www.frankogkaren.dk/

